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xv . Irwin Signey Weiner

(1341)

	

Irwin Signey Weiner was born on March 6, 1916, in Chicago,
Ill ., the son of Leon Weiner, a bookmaker who was shot to death in
it murder-suicide incident in Chicago. 1Veiner has been described as
5 feet 51;2 inches, 160 pounds, stocky with blue eyes and brown hair .
Iii 1970, he was residing in -Niles . Ill. He had never served in the mili-
tary andhadno felony record . (2204.)
(1 :342) Weiner's connections to organized crime were a dominant,
if not pervasive, eienient in his life, and they included both direct
;inks to the highest levels of organized crime nationally and in Chi-
cago, and less definitive relationships with seemingly legitimate activi-
ies. In a Washington Post article ; he was characterized as follows

. . Irwin Weiner is thought to be the underworld's major financial
figure in the Midwest." (2205) Almost all documentation concerning
Weiner contains references to known organized crime members, and a
comprehensive list of his associates would include a significant num-
ber of the major organized crime figures in the United States. (2206)
Trcat»z~e)it by the ll'a1 ,relt ConzIyiissioib
(1343)

	

The only reference to Irwin Weiner by the Warren Commis-
sion occurs in the Commission's examination of V Jack Ruby's telephone
records; which indicated a call from Ruby to IV, einer (Chicago num-
ber SH 3-6865) on October 26, 1960' . (2207) Ruby was never questioned
about this call ; Weiner was never questioned at all . This omission is
consistent with the Commission's overall failure to investigate possible
organized crime connections.
(1344) It was difficult, if not impossible, to determine if Irwin
Weiner had any legitimate source(s) of income, since many of his
business positions were primarily fronts or conduits for illegal activi-
ties. A February 1969 newspaper clipping characterized Weiner as the
mob's foremost front man. (2208) Weiner was ostensibly in the bail
bonding and insurance businesses . acting both as a broker for other
companies and on his ownbehalf. (2209)
(1345)

	

While Weiner's social position within organized crime circles
was undoubtedly high, his status in the general community was un-
known, as was his overall financial position . An indication of Weiner's
wealth may be found in a 1963 FBI report, which states that Weiner
and his associate . Sol Schwartz . inav have received up to $1 million in
broker fees for negotiating Teamsters bonds. (2210) Weiner stated
that he received several hundred thousand dollars for writing a Team-
sters bond in the late 1950'x, (2211) following the passage of the Lan-
drtun-Griffin Act. A 1960 newspaper clipping stated that from Novem-
ber 1958 until November 1959, Weiner and two associates wrote over
$1 million in bail bonds, while 30 agents working under Weiner wrote
another $6 million. (2212)
(1346)

	

Weiner necessarily needed political and law enforcement con-
nections, and FBI files indicate several instances of bribery and re-
lated pressures by Weiner. A 1972 report notes an alleged payoff to the
police in Niles, Ill., for their cooperation. (2213) A 1974 FBI Airtel
reports an alleged bribe by Weiner to an assistant U.S . Attorney in
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Chicago to have organized crime figure Sam Battaglia released from
prison . (2214)
(1347)

	

Weiner had a very close relationship with Felix "Milwaukee
Phil" Alderisio, whom Weiner had known since he was 13 . (2215)
Alderisio was aMidwestern organized crime figure . FBI files note that
Weiner became the "caretaker" of Alderisio's interests after his death
in 1971 (2216) and that Weiner had access to some stolen jewelry be-
lieved to be in Alderisio's possession at his death. (2217) Weiner
stated that he and Alderisio were partners in a food shortening cor-
poration and a real estate business . (2218) The shortening company
was closed by aChicago judge in August 1961, (2219) amid allegations
that it was employing illegal force to sell its products . (22°20) Weiner
and Alderisio had many meetings with other notorious organized crime
figures, and Alderisio physically threatened at least one individual on
Weiner's behalf . (2221)
(1348) The most lucrative relationship between Weiner and or-
ganized crime seemed to be with the Teamsters Union, particularly
with James R. Hoffa and Allen Dorfman. They and Weiner are con-
sistently grouped together by theFBI in their files, with Weiner's back-
ground and abilities as an insurance broker and bail bondsman ap-
parently useful in manipulating the Teamsters Union Pension Funds
to the advantage of the three as well as many others.
(1349) The most well known of these endeavors involved a large
($900,000) loan by the Central States, Southeast, andSouthwest Areas
Pension Fund (2222) to Gaylur Products, Inc., a New Mexico company
with several subsidiaries . (2223) It allegedly manufactured children's
toys and other plastic products such as pails . Weiner was listed as
the president of this company, with Roland deAngeles as vice presi-
dent . The loan was negotiated by Weiner through Allen Dorfman.
Reportedly, this company was fraudulent and merely a "front to
permit business and plane trips to South America for teamsters offi-
cials and `hoodlum elements'."(2224) In February 1974, Weiner was
indicted, with six other individuals including DeAngeles and Dorf-
man, for the fraudulent use of over $1.4 million of Teamsters funds
in connection with Gaylui Products, Inc. (2225) The prosecution's
seemingly strong case crumbled when its key witness, Daniel Siefert,
was brutally murdered on September 27, 19-74, just before the trial was
scheduled to begin. (2226) Weiner was subsequently acquitted . (2227)
The FBI conducted an extensive investigation into Siefert's death.
Weiner was considered a prime suspect, but the case was never satis-
factorily solved. (2228)
(1350)

	

The Teamsters also used Weiner's talents by involving him
and his many corporate entities in the bonding of individual union
chapters across the nation. (2229) Weiner's abilities are also evident in
the bonding of Teamsters-financed projects such as hotels, motels, and
other businesses . (2230) These activities have linked Weiner with proj-
ects in many cities, including Miami and I.as Vegas. The financing
and bonding of the Dallas Cabana was apparently handled by one of
Weiner's bonding associates in Chicago, Sol Schwartz. (2231) There is
no indication that Weiner has had any direct business links to Dallas.
(1351) Weiner has allegedly also been involved in various other
illegal activities in the Chicago area . One example was defrauding
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the national welfare and medicare systems located in Chicago through
the manipulation of funds and pharmacists and the deliberate burning
of medicare clinics for sham insurance claims . (2232) Weiner had been
linked to the arson of restaurants and nightclubs, resulting in insurance
fraud. (2233) A 1962 FBI memorandum refers to Weiner as being, in
control of concessions in the Park District of Chicago, thereby receiv-
ing kickbacks and payoffs. (2234) A 1973 report states that Weiner was
handling all the skimmed money from Las Vegas for Chicago's
organized crime community. (2°335)
(1352) Weiner's organized crime links extended to Cuba and to
Santos Trafficante. Weiner admitted knowing Trafficante and meeting
him in both Cuba and Florida. (2236) He had spoken to him as recently
as 1977.(22-37) A 1962 FBI memorandum from Herbert J. Miller, Jr .,
also reflects this tie

Forexample, Weiner has boasted, andthose whowere in the
know in Cuba have confirmed, that for his services to Phil
Alderisio-Santos Trafficante, etc., he was given a substantial
interest in the Deauville Gambling Casino and the Capri
Gambling Casino in Havana. When Weiner last talked about
this he was crying about the loss of a vast fortune occasioned
by Castro . (2238)

Weiner denied ever holding any interest in Cuban gambling casinos
(2239) or losing any money as a result of Castro's takeover. (2240)
(1353) In April or May 1960, Weiner reportedly made a trip to
Havana with Allen Dorfman, Charles Bray, and Stewart Hopps
(2241)

	

to "set up various agency and company , relationships."
(2242) Weiner admitted making several trips to Cuba m 1958 or 1959,
but stated they were pleasure trips . (2243) When asked about the
aforementioned trip, Weiner acknowledged that it was made in rela-
tion to an insurance company that these individuals had formed . (2244)
(1354)

	

Weiner had been arrested only a few times for someone as
involved as he was in criminal activities. (2245) A charge of auto-
mobile acccessory theft in 1934 had been dismissed . (2246) A 1972
FBI report notes an arrest in Fort Worth, Tex., in 1936 for "investiga-
tion." (,-247) A 1951 arrest for bookmaking resulted in a sentence of
2 years probation and a $1,250 fine . (2248) In 1964, Weiner was ac-
quitted of a Federal extortion charge.(2249) More recently he was
acquitted in the 1974-75 Teamsters fraud case.(2250)
(1355)

	

Relationship with, Ruby.-The only definite and documented
contact between Weiner and Jack Ruby was the 12-minute telephone
call from Ruby to Weiner ,)ii Saturday. October 26, 1963, at 12 :07 p.m .
(2251) The Warren . Commission inferred that this call was related
to Ruby's 1963 labor problems concerning amateur nights at Dallas
nightclubs, (2252) although it did not completely investigate the cir-
cumstances of the call .
(1356)

	

On November 27, 1963, Weiner had refused to explain the
call's details to the FBI. (2253) He told the committee that FBI agents
had contacted his daughter in order to leave a message for him and
had frightened her, thus causing Weiner's recalcitrant attitude when
the agents spoke to him. (2254) The FBI made no further attempt to
interview Weiner . (2255)
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(1357)

	

The Ruby FBI files contain information that Irwin Weiner
told an organized crime associate that he knew Jack Ruby but had
refused to discuss this matter with the FBI. (2256)
(1358) In 1974, a private investigator seeking these details was
threatened by Weiner during a telephone conversation . (2257) A sub-
sequent investigator was told in January 1978 that the call was more
than that of a stranger who needed help with his nightclub, and that
the call had nothing to do with labor problems, the American Guild of
Variety Artists, or national security interests. This investigator was
also told that Weiner and Ruby had been friends, had been acquainted
for some time, and had spoken in person and by telephone on numer-
ous occasions. (2258) During his May 1978 executive session testimony
before the committee, Weiner stated that he might have told these
individuals anything, as he was not under oath(2259) and always
lied to reporters . (2260)
Teatimany Before the Con mittee
(1359)

	

In his committee testimony, Weiner offered the following ex-
planation of the October 26 call

Jack Ruby called me. Evidently he had a nightclub in
Dallas, Tex. He had a striptease night ; 1 night a week he had
an amateur striptease . Some union that was affiliated with
entertainers stopped him. They asked him to stop because
the amateur entertainers were not members of the union. He
stopped and another competitor of his opened up.
He called me and wanted to know if I would write a bond.

He was looking to get an injunction . The lawyer told him if
he got an injunction he would have to put up abond . He asked
me if I would do that and I told him no. Then he told me he
wasgoing to file a lawsuit.
That wasthe extent of our conversation . It was just in rela-

tion to that . I never heard from him since and I have never
heard from him prior to that . (2261)

Weiner stated that this was the extent of their conversation,(2262)
although the telephone records list the call as being 12 minutes in
length . The committee did not find any other evidence that Ruby was
contemplating litigation to resolve the labor problems with his com-
petitors .
(1360) Weiner guessed that Jack Ruby called him because of
Weiner's acquaintance with Jack's brother, Earl Ruby. (2263) Earl
Ruby told the FBI on November 26, 1963, that he had gone to high
school in Chicago with Irwin Weiner, and that he "had no knowledge
that Weiner knew his brother Jack, but may have had a speaking
acquaintance ." (2264) When questioned by the committee, Earl Ruby
did not mention that he had advised his brother to call Weiner in
1963.(2265)
(1361)

	

In his committee testimony, Weiner acknowledged going to
school with Earl Ruby and said that he might have met Jack Ruby
four or five times in his entire life, (2266) but he was not sure when
their last contact had occurred .
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(1362) Mike Shore, a Californian involved in the entertainment
field (2267) also attended school with Weiner and Earl Ruby,(2268)
and ~e and Weiner had been involved in a number of business transac-
tions. (2269) Jack Ruby also called Shore numerous times in 1963 to
seek help with his labor problems, (2270) including calls in the days
before and after the October 26 call to Weiner. Weiner stated that
Shore never mentioned to him the calls from Ruby . (2271) Shore may
have prompted Ruby's call to Weiner, however, by mentioning the
latter's name in one of his 1963 telephone conversations with Ruby.
"Ruby asked if he should call Weiner about the trouble he was having
with AGVA but Shore replied, `What can he do?' Shore did not know
if Ruby did call ZVeiner."(2272) (Earl Ruby worked with Shore fol-
lowing the Oswald shooting to raise defense funds and to secure an
attorney .) (2273)
(1363)

	

Since Weiner and Ruby both had associations with organized
crime and labor figures, it is possible that they had common associates,
although no instances have arisen wherein Ruby and Weiner actually
were found to be in contact as a result of any common associates .
(1364)

	

One possible link involves Jack Ruby's association and ac-
quaintance with Paul Dorfman, a key figure in the organization and
solidification of the coalition between organized crime members, the
Teamsters Union, and Hoffa. In 1940, Dorfman became head of
the Waste Material Handlers Union in Chicago ; Ruby had briefly
served as a union organizer under Dorfman (for approximately 2
months), having held that position before Dorfman took over. (2274)
Dorfman clearly remembered Ruby when interviewed by the FBI in
1963, although he said that since 1940 he had not seen Ruby except for a
few chance meetings in the street . (2270) Paul Dorfman died in 1971,
leaving his stepson, Allen Dorfman, to control and influence much of
the Teamsters' illegal activities in conjunction with Hoffa, thereby
closely alining him with Weiner . There is no documentation of any
Ruby-Weiner contact through either of the Dorfmans.
(13'35) Executive session testimony before the House Select Coni-
mittee on Assassinations.



[EXECUTIVE SESSION]

JFK SUBCOMMITTEE HEARING

TUESDAY, MAY 18, 1978

HOUSE OF REPRESENTATIVES,
SELECT COMMITTEE ON ASSASSINATIONS,

JOHN F. KENNEDY SUBCOMMITTEE,
Wa8hington, D.C.

The subcommittee met at 9 :25 a.m ., pursuant to notice, in room 1310,
Longworth House Office Building, Hon. Richardson J. Preyer (chair-
mon of the subcommittee) presiding.
Present : Representatives Preyer (presiding), Dodd, Fithian, and

Sawyer .
Also present : G. Cornwell, J. Hornbeck, J. McDonald, A. Purdy,

J. Wolf, H. Shapiro, E. Berning, T. Hutton, M. Ewing, A. Taylor,
R. Morrison, L. Svendsen, D. Billings, and W. H. Cross.
Mr. PREYER. Thecommittee will come to order.
The Chair will ask Ms. Berning, the clerk of the committee, to read

for the record those members officially designated to be on the sub-
committee today.
Ms. BERNING . Mr. Chairman, you, Mr. Thone, Mrs. Burke, Mr. Saw-

yer, and Mr. Dodd are regular members of the Kennedy Subcommit-
tee. There will not be any substitutions today.
Mr. PREYER. Thank you.
On the basis of information obtained by the committee, the com-

mittee believes that the evidence or testimony may tend to defame, de-
grade, or incriminate people . Since our rules of the House and the
committee require such hearings to be in executive session, the Chair
will entertain a motion at this time that today's hearing and 1 subse-
quent day of hearings be held in executive session.
Mr. SAWYER. I so move.
Mr. PREYER. The clerk will call the roll.
Ms. BERNING . Mr. Preyer.
Mr. PREYER. Aye.
Ms. BERNINO . Mr. Thone.
Mr. THONE. [No response.]
Ms. BERNINO . Mrs. Burke.
Mrs. BURKE. [Noresponse .]
Ms. BERNINO . Mr. Sawyer.
Mr. SAWYER . Aye.
Ms. BERNINO. Mr. Dodd.
Mr. Dorm. Aye.
Ms. BERNINO. Three ayes, Mr. Chairman .

(1045)



Mr. PREYER. `-erg well, the meeting is closed and all unauthorized
personnel will leave the room . Our witness today is Irwin Weiner. Mr.
Weiner, I will ask if you will come forward and be sworn.
Do you solemnly swear the evidence you are about to give before

this subcommittee will be the truth, the whole truth and nothing but
the truth, so help you God?
Mr. Ij'EINER . I do .

TESTIMONY OF IRWIN WEINER
Mr. PREYER . Thank you.
I understand, Mr. Weiner, that you have been given a copy of the

rules of the committee.
Mr. IN FINER. Yes ; I have.
Mr. PREYER . At this time I will give a brief statement concerning

the subject of the investigation. It is something we do for each witness.
H. Res. 222 mandates the committee to conduct a full and complete

investigation and study of the circumstances surrounding the assassi-
nation and death of President John F. Kennedy, including. deter-
mining whether the existing laws of the United States concerning the
protection of the President and the investigatory jurisdiction and
capability of agencies and departments are adequate in their provi-
sions and enforcement and whether there was full disclosure of evi-
dence and among agencies and departments of the U.S . Government
and whether any evidence or information not in the possession of an
agency or department would have been of assistance in investigating
the assassination ; and why such information was not provided or
collected by that agency or department ; and to make recommenda-
tions to the House, if the select committee deems it appropriate, for
the amendment of existing legislation or enactment of new legislation .
The Chair recognizes Mr. Wolf to begin the questioning.
Mr. WOLF. Mr. Weiner, you have been given a copy of the commit-

tee rules. The committee rules provide that you are entitled to rep-
resentation by an attorney. Areyou aware of that fact?
Mr. WEINER. Yes ; I am.
Mr. WOLF . You do not have an attorney today. Do you waive your

right to an attorney?
Mr. WEINER. I waive my right to an attorney now.
Mr. WOLF. What is your current residence?
Mr. WEINER. My residence?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER. 7163 Carol Court, Niles, Ill.
Mr. WOLF. That is your residence address?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF . What is your current business address?
Mr. WEINER. 1010 South State Street, Chicago, Ill .
Mr. WOLF. Are you affiliated with a firm?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. What is the name?
Mr. WEINER . American Bonding Agency .
Mr. WOLF. In what capacity are you affiliated with that firm?
Mr. WEINER . I am president.
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Mr. WoLF. Mr. Weiner, the first area of questions will concern your
relationship with Jack Ruby.
For the commi1#tee members this is listed on tab 2 of the briefing

book.
When was the rst time you met Jack Ruby, Mr. Weiner?
Mr. WEINER. I4on't know. I don't remember. I went to school with

his brother, Earl . Jack was a little older than I was. I might have met
Jack Ruby four or,five times in my life.
Mr. WoLF.What is the first time you recall?
Mr. WEINER . I can't recall.
Mr.WOLF. Did youknow himin high school?
Mr. WEINER. I don't remember .
Mr. WoLF. Did you meet him prior to 1960 which was the election

of President Kennedy?
Mr. WEINER. Oh, yes.
Mr.WoLF. Did youmeet himprior to 1950?
Mr.WEINER. It could have been.
Mr.WoLF. Do you recall
Mr. WEINER. I would say I met him probably in the 1930's .
Mr. WoLF. What were the circumstances of your first meeting?
Mr. WEINER . It was an older brother of a friend of mine, not even

a good friend. Somebody Iknew.
Mr. WoLF. You are speaking of Earl?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WoLF. Youmet Earl in high school?
Mr. WEINER. Right.
Mr. WoLF.Were you friendly with Earl?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WoLF. Did you meet other members of the Ruby family?
Mr. WEINER . I don't think Idid.
Mr.WOLF. Were you ever to the Ruby house?
Mr. WEINER. I don't believe I was.
Mr. WoLF. How much older than yourself was Jack Ruby?
Mr. WEINER . I don't have any idea. I know he was a few years older.
Mr. WoLF. You testified that you believe you met him four or five

times in total, is that correct?
Mr. WmNER. Probably.
Mr. WoLF. What meetings with Jack Ruby do you remember?
Mr. WEINER. I don't remember anyof them.
Mr. WoLF. How do you know you met him four or five times?
Mr. WEINm I am assuming I met him four or five times. I saw him

with his brother, spoke to him a few times. I am only going back-
youare talking about 30-some years or 40 years.
Mr. WoLF. All our contacts with Jack Ruby were during the 1930's?
Mr. WEINER . 1V o.
Mr. WoLF . When were your other contacts with Jack Ruby?
Mr.WEINER. He called me up one time.
Mr. WOLF. When was that?
Mr. WEINER . I don't remember . It was in the sixties, prior to the as-

sassination of the President.
Mr. WoLF. How much prior to the assassination?
Mr. WEINER: Idon't have any idea.
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Mr. WOLF. You do recollect that call?
Mr. WEINER. Yes. I recollect that call because I have had a lot of

problems because of that call .
Mr. WOLF. Was that call on October 26,1963?
Mr. WEINER . It could have been .
Mr. WOLF. One month prior . to the assassination?
Ar. WEINER . It could have been .
Mr . WOLF . At what time previous to that call do you recollect seeing

Jack Ruby
Mr. WEINER. Maybe 10 or to years prior to that.
Mr. WOLF . Ten or fifteen years prior to the call'?
Mr . WEINER. Correct.
Mr . WOLF. Why do -;on characterize yourself as having a lot of

trouble concerning that call?
Mr. WEINER. I tell you what problem I have and the reason for my

attitude . Evidently as a result of this call an agent called my house.
Mr. WOLF . FBIVagent?
Mr. WEINER. Yes. An F13I agent called my house and spoke to my

daughter. It was right after Oswald was killed . He spoke to my
daughter and asked where I was. I was in Florida at the time . She
didn't know where I was. She had just come in from school. She told
the agent she didn't know where I was but expected to hear from me.
I called the next. day. She was shaking with fright because the agent
had told her 'lie wanted to talk to me about the assassination of the
President. As a result of that, anytime anybody came and talked to me
I dismissed them .
Mr . WOLF . The FBI did contact you regarding that call?
Mr. WEINER . Yes. I never spoke to them about it .
Mr . WOLF. Thereason you are not speaking
Mr. WEINER . Is because of the way they mistreated my daughter.
Mr . WOLF . Did they mistreat your daughter?
Mr. WEINER. That is the extent of it. They scared her to death.
Mr . WOLF. You felt you should not speak to the FBI about the as-

sassination of President Kennedy?
Mr. WEINER . Youare 100 percent right.
1\fr . WOLF. Did anybody else ever contact you regarding that call?
Mr. WEINER. Newspaper people . I refused to speak to them . A couple

of your investigators.
Mr. WOLF . You refused to speak to our investigators ; is that correct?
TMr. WEINER. Right.
Mr. WOLF. What was discussed during that phone call?
Mr. WEINER. Jack Ruby called me . Evidently he had a nightclub in

Dallas, Tex. He had a striptease night, one night a week he had an
amateur striptease . Some union that was affiliated with entertainers
had stopped him. They asked him to stop because the amateur enter-
tainers were not members of the union. He stopped and another com-
petitor of his opened up.
He called me and wanted to know if I would write a bond. He was

looking to get an injunction . The lawyer told him if he got an injunc-
tion he would have to put up a bond . He asked me if I would do that
and I told him no. Then he told me he was going to file a lawsuit.
That was the extent of our conversation . It was just in relation to

that. I never heard from him since and I have never heard from him
prior to that.
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Mr. WOLF. You hadno contact with him prior to that time?
Mr. WEINER . Absolutely no.
Mr.WOLF. Howdid Jack Ruby come to call you?
Mr. WEINER. Through his brother. That was my business, writing

bonds. I don't have any idea .
Mr. WOLF. Why did you refuse to write the bond that he requested?
Mr. WEINER . I didn't have the authority to write it.
Mr.WOLF. Didyou direct himto somebody whodid?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Your testimony was that was the business you were in at

that time?
Mr. WEINER. I still am.
Mr. WOLF.Whydo yousay you had no authority to write abond?
Mr. WEINER. If I remember correctly I don't think the company was

authorized to do business in Texas. I just didn't want to get involved
in it. There wasno way Icould do it .
Mr.WOLF. Did you ever refer him to somebody in Texas? Could you

have referred himto somebody in Texas?
Mr. WEINER. I don't know anybody in Texas who would write a

bond.
Mr. WoLF. You don't do business with any firm in Texas?
Mr. WEINER. Notthat Iknow of .
Mr.WOLF. What else wasdiscussed during that conversation$
Mr. WEINER. That is all that wasdiscussed .
Mr. WOLF . And that conversation, do you recollect how long it

lasted?
Mr. WEINER. I don't have any idea .
Mr. WOLF . Did you ask Jack Ruby about other people he may have

contacted regarding that bond?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Is your knowledge of Jack Ruby's problems concerning

the labor dispute solely from that conversation?
Mr. WEINER . That is the only conversation I had with him.
Mr. WOLF . Have you read in the public domain since that time about

Jack Ruby's labor problems?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF . You were not aware from any other source of the dif-

ficulties Jack Ruby has had concerning
Mr. WEINER. I read about his problems, youknow, after that . Other

than that, no .
Mr . WOLF . What was the amount of the bond that Jack Ruby was

seeking?
Mr. WEINER . I don't remember that. When he started talking to me

all I did was look to get rid of him. I didn't want to have anything
to do with it. I was just being courteous.
Mr. WOLF. You had no contacts for 15 years previous to that call

with Jack Ruby?
Mr. WEINER. I never had contact with Jack Ruby, never socially.

Never went with him anywhere, never broke bread with him, never
had anything to do with Jack Ruby at any time in my life .
Mr . WOLF. What was the contact 15 years prior to that phone call

with Jack Ruby?
Mr. WEINER. How the hell do I know.

44-105 0 - 79 - 67
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Mr. WOLF . You testified
Mr. WEINER. I am just guessing. It could have been 30 years before.

I don't remember .
Mr. WOLF. What other contact with Jack Ruby do you remember?
Mr. WEINER . I didn't have any contacts with him.
Mr. WOLF. Did you ever meet with him?
Mr. WEINER. I told you I never met with him, never had coffee with

him, never went to his house, never had lengthy conversation with him
that I remember .
Mr. WOLF . Except that one phone call?
Mr. WEINER . Except that one phone call .
Mr. WOLF . As far as you know Jack Ruby called you because of the

relationship that you had with his brother, Earl?
Mr. WEINER . I don't know if that was it. I am just guessing.
Mr. WOLF. Were any other individuals discussed during that phone

call? Did Jack Ruby mention the name of any other people?
Mr. WEINER . No, he did not. He might have mentioned a lawyer.

I don't remember .
Mr. WOLF. His lawyer?
Mr. WEINER . Idon't remember.
Mr. WOLF. Did Jack Ruby ask you for any further help after you

told himyoucould not write the bond?
Mr. WEINER. Idon't remember if he did or not.
Mr. WOLF. Did you refer Jack Ruby to anyother people?
Mr. WEINER. No, I did not.
Mr. WOLF. The termination of your conversation was that you could

not help Jack Ruby andyou knew of no individuals whocould?
Mr. WEINER . Right.
Mr. WOLF . Did Jack Ruby reveal any of his further plans to you?
Mr. WEINER. No.
Mr.WOLF. Didyou ever call Jack Ruby?
Mr. WEINER . No. I might have called, I might have returned a

phone call . Maybe I wasn't at home . I don't remember the relationship
of the call . It might have been I received the call and when I came
I answered the call . I never called him.
Mr. WOLF . You don't recall if you had been referred to Jack Ruby

by anybodythat Jack Ruby mentioned?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Do youknow Mr. Michael Shore?
Mr. WEINER. I sure do .
Mr. WOLF. How do you know Mr. Shore?
Mr. WEINER. I know Mr. Shore all my life, a boyhood friend of

mine . Still is .
Mr. WOLF.Do youhave business with Mr. Shore?
Mr. WEINER. Rightnow Ihave.
Mr. WOLF. During the period of time 1960-63 did you have business

with Mr. Shore?
Mr. WEINER . I don't think so .
Mr. WOLF.What is your business with Mr. Shore?
Mr. WEINER . Bringing products in from Japan.
Mr.WOLF. Mr. Shore is a close friend of yours?
Mr. WEINER. Very close friend of mine.



Mr. WOLF. Have you ever discussed with Mr. Shore the Jack Ruby
phone call to yourself ?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Has Mr. Shore ever discussed with you Jack Ruby?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. What has he told you?
Mr. WEINER. He said that he arranged with Earl to try to get him

some legal help in-there was an attorney in San Francisco that I
think Michael Shore knew and Earl wanted to hire him, I forget his
name.
Mr. WOLF . Did Mr. Shore indicate anything else to you about

Jack Ruby?
Mr. WEINER. That is about it.
Mr. WOLF. Did Mr. Shore ever discuss with you Jack Ruby call-

ing him concerning the American Guild of Variety Artists?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF . He never discussed that with you?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF . Have you ever told anybody that Jack Ruby's phone

call to you did not' Involve a labor dispute?
Mr. WEINER. No ; I don't think so .
Mr. WOLF. Have you ever told anybody that the phone call to

you was not involving national security?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF.Whodid you tell that to?
Mr. WEINER . To the FBI.
Mr. WOLF. When did you tell that to the FBI?
Mr. WEINER . A fellow called me, wanted to see me and I refused

to see him.
Mr. WOLF. At any time this year slid you ever speak to a reporter

who inquired about that phone call?
Mr. WEINER. I might have.
Mr. WOLF. Do you recall telling that reporter that the phone call

did not involve a labor dispute with Jack Ruby?
Mr. WEINER . I might have. I might have told him anything . I

might have just-a reporter I remember called me from Washington
twice. I mighthave told himanything.
Mr. WOLF. What you told that reporter would be inaccurate?
Mr. WEINER . I would say it was inaccurate. It was not under

oath .
Mr. WOLF. Correct. So if you told that reporter that the Jack

Ruby phone call to you did not involve a labor dispute that would
be incorrect?
Mr. WEINER . That is right.
Mr. WOLF. What was your personal reaction to the call when

Jack Ruby called you? Were you surprised to hear from him?
Mr. WEINER . Very much so.
Mr. WOLF. Did you remember who he was?
Mr. WEINER . Oh, sure.
Mr. WOLF. He did not have to identify himself to you?
Mr. WEINER . NO.
Mr. WOLF . Did you actually do anything as a result of that phone

call?
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Mr. WEINER . Not a thing.
Dir.WOLF. Did you tell anybody else about that phone call?
Mr. WEINER. I told a lot of people about it .
Mr. WOLF.What did you tell them?
Mr. WEINER. I told them just what I am telling you.
Mr.WOLF. Whodid you tell about that phone call?
Mr. WEINER . I don't remember.
Dir.WOLF. You told a lot of people, you testified.
Mr. WEINER . I told a lot to people, to make sure I tell you the truth.

I am sure I spoke to somebody about it but I don't remember.
Mr. WOLF. You don't remember any name?
Mr. WEINER . I don't remember onename.
Mr. WOLF. Who was your business partner at that time?
Mr. WELTER . Louis Volin. I don't remember whether I told him or

not.
Mr. WOLF. You testified that your daughter answered the phone call

from the FBI?
Mr. WEINER. Right.
Mr. WOLF . Did you explain to herwhythe FBI called you?
Air. WEINER . I told her not to be concerned, that I didn't have any-

thing to do with anything like that .
Mr. WOLF. Did you tell her Jack Ruby had called you about labor

problems?
Mr. WEINER. XO ; I didn't discuss it with her.
Mr. WOLF. Why did you not tell your daughter that that was the

explanation for the phone call?
Mr. WEINER . I probably didn't think she would understand it . I

don't know whether I did or not .
Mr. WOLF. How old wasyour daughter at that time?
Mr. WEINER . Maybe 16 .
Mr. WOLF. What is your daughter's name?
Mr. WEINER. Susan.
Dir. WOLF . Where does she live now?
Mr. WEINER. I am not going to tell you.
Mr. WOLF. Mr. Chairman, I would ask you to direct the witness to

answer that question . It is important to be able corroborate part of
this witness' testimony. It may be necessary for the committee to in-
terview Mr. Weiner's daughter.
Mr. PREYER . Mr. Weiner, the committee certainly has no intention

of harassing your daughter.
Mr. WEINER . Submit a list of questions and I will submit it to my

daughter and I -\gill have her answer. I don't want anyone to bother
her. Diy daughter is a very nervous girl under a doctor's care and I
don't want anybody to harass her. She is under psychiatric care. Sub-
mit a list of questions . I will submit them to my daughter and my
daughter will answer them .
Mr. Worr. Dlr.Chairman, Ithink it may be necessary for the commit-

tee staff investigators perhaps, not necessarily but perhaps. to interview
Mr. Weiner's daughter, to have an assessment of the credibility of both
Mr. Weiner and his daughter regarding the phone call .
Mr . PREYER. Mr. Weiner, the committee is not interested in trying to

scare your daughter or harass her in any way. It would be agreeable
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with the committee, if we should find it necessary to contact her, if we
could make the contact through you, first?
Mr. WEINER . Yes ; you could, absolutely .
Mr. WOLF. If we attempt to make that contact you will in fact put

us in touch with your daughter at that time?
Mr. WEINER . I will cooperate with you 100 percent.
Mr.WOLF. Concerning the phone call you received from Mike Shore

regarding getting an attorney for Jack Ruby
Mr. WEINER. I didn't receive the phone call . I spoke to him in person .
Mr. WOLF. Where was that?
Mr. WEINER . I don't remember . It is a long time ago.
Mr. WOLF. When was that?
Mr. WEINER. When?
Mr. WOLF . Approximately howlong after Ruby shot Oswald was it?
Mr. WEINER. I don't know. The next time I saw him-in those years

I would see him on trips in California or if he came to Chicago. I don't
remember when or how it was. It was just conversation.
Mr. WOLF. Did he ask you for any suggestions regarding representa-

tion of Jack Ruby?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Mr. Chairman, I think at this point that it is appropriate

for committee members to ask questions concerning Mr. Weiner's
knowledge of Jack Ruby and the phone call that was placed on
October 22 .
Mr. PREYER. Arethere any questions of the committee or do you pre-

fer to wait until the staff has completed its questions?
Mr. DODD . I would just as soon wait .
Mr. PREYER. There will be no questions from the committee members

at this time .
Mr. WOLF. Mr. Weiner, have you ever been to Cuba?
Mr. WEINER . Have I been to Cuba?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. When were you in Cuba?
Mr. WEINER . In 1958 or 1959 .
Mr.WOLF. Wasthat one trip you are referring to?
Mr. WEINER . I made a few trips there.
Mr. WOLF. What was the purpose of your trips to Cuba?
Mr. WEINER . One or two just for pleasure . Another trip I made

was-Iguess they were all pleasure .
Mr. WOLF. You have never been to Cuba on a business trip?
Mr. WEINER. Notthat I remember .
Mr. WOLF. About how many times did you go to Cuba for pleasure?
Mr. WEINER.Maybe three or four.
Mr. WOLF.Were those all during the 1959,1959 period?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. Were you ever in Cuba after Fidel Castro took over,

which was January 1,1959 ?
Mr. WEINER. Yes.
Mr . WOLF. When you were in Cuba who did you visit?
Mr. WEINER . Whom did I visit? There was a friend of mine that

worked in one of the casinos there, his name was Sarnoff. I visitedhim.
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Mr. WOLF. Which casino did he work in?
Mr. WEINER . I don't remember.
Mr.WOLF. Didyou visit anybody else on those trips?
Mr. WEINER . Notthat I remember .
Mr. WOLF . Didyou go by yourself or with other individuals?
Mr. WEINER . I went with somebody else.
Mr.WOLF. Who else did you go with'?
Mr. WEINER. A fellow by the name of Felix Alderisio.
Mr. WOLF. Was he traveling for pleasure?
Mr. WEINER . Yes. As far as I know he was.
Mr. WOLF. On how many of your taps did you accompany Mr.

Alderisio ?
Mr. WEINER. I think all of them . I am not sure . It has been a long

time ago.
Mr. WOLF. At what hotels did you stay at when you visited Cuba?
Mr. WEINER . TheNacionale . I don't remember the other names.
Mr.WOLF. Do you know Mr. Alike McLaney ?
Mr. WEINER. No.
Mr.WOLF. Didyou ever see Jack Ruby on anyof your trips to Cuba?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Did you ever meet anybody in Cuba who said lie had met

Jack Ruby?
Mr. WEINER . No.
Mr.WOLF. Do you know Mr. Lewis McWillie
Mr. WEINER. No ; I don't.
Mr. WOLF. Do you recall traveling to Cuba with Allen Dorfman ?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF . Washe on all of your trips?
Mr. WEINER. Yes ; he was.
Mr. WOLF.He wason all of your trips'?
Mr. WEINER . No ; he was on one trip .
Mr. WOLF. Which trip wasthat?
Mr. WEINER . I don't remember but there were four of us on that

trip .
Mr. WOLF. Were the other individuals Stewart Hoppq and Charl,

Bray?
Mr. WEINER . Right.
Mr. `'WOLF. What wasthe purpose of that trip?
Mr. WEINER. It was an insurance trip . I think we lead formed a com-

pany in Nassau, insurance company in Nassau, and I thinK Stewart
Hopps was friendly with the ex-President of Cuba that was involved
with him in an insurance deal . We went to deal with him . It was a
relation with insurance at Stewart Hopps'srnggestion.
Mr. WOLF . What was your re!ationsl)ip with Mr. Dorfman?
Mr. WEINER.My relationship at the time
Mr. WOLF . Yes.
Mr. WEINER.We were involved in an insurance deal .
Mr. WOLF . Was the name of the insurance company the Intercon-

tinental Insurance &Surety Co?
Mr. WEINER. I think it was.
Mr. WOLF. Where was that company inoorporated at the time of

your trip to Cuba
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Mr. WEINER . I think it was a Panamanian company or Mexicancompany.
Mr. WOLF . Wasit ever a Cubancompany?
Mr.WEINER. No.
Mr. WOLF . The charter from that other company was transferred

from Panama to Nassau?
Mr. WEINER . I think that the company was officed in Nassau andit was a Panamanian company.
Mr.WOLF. Do youknow Mr. Dominick Bartone ?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF . Was one of the individuals you met with on that trip to

Cuba, Mr. Louis Botifoll'I
Mr. WEINER . On the trip to Cuba?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Youmet with him on that trip to Cuba'?
Mr. WEINER. I meta Cuban attorney . I don't remember his name but

that could be . If he was pr si&nt o; the Latin American bar that
wasthe attorney .
Mr. WOLF.What did you discuss with him?
Mr. WEINER. I don't remember.
Mr. WOLF. Have youever had any dealings with him?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Did he ever discuss any officials of the Cuban Govern-

ment with you?
Mr. WEINER. I don't remember if he did or not.
Mr . WOLF. Did you know any of any political or law enforcement

individuals in Cuba?
Mr. WEINER . No ; I didn't.
Mr. WOLF. Do you know Mr. Santos Trafficante ?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF. Have you met Mr. Trafficante?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF. When were your meetings with Mr. Trafficante?
Mr. WEINER . I met him at a club in Cuba .
Mr. WOLF. What club was that?
Mr. WEINER . I don't remember the name of the club. It was an out-

door casnio and nightclub .
Mr. WOLF. Do you remember what trip to Cuba this wason that you

met Mr. Trafficante ?
Mr. WEINER . No ; I don't.
Mr. WOLF . What other meetings did you have with Mr. Trafficante?
Mr. WEINER. I met him in Florida.
Mr. WOLF.When was that?
Mr. WEINER . About 1963 .
Mr. WOLF. Was that prior to or subsequent to the assassination of

President Kennedy?
Mr. WEINER. Prior.
Mr . WOLF. How much prior was it?
Mr. WEINER . I don't know.
Mr. WOLF. How do you recollect it was prior to the assassination?
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Mr. WEINER . 11 ell, I ain just guessing. When was the a5sassina, ion'?
Mr. WOLF . No\ember 1963 .
Mr. WElNER . It could ha-,e been before or after, I don't know.
Mr. WOLF. Where didyou meet Mr. Tratltcante
Mr. WEINER . At the Fountainebleau Hotel.
Mr. 1Voi.F . Were you stayinar there'?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF. HOW iong were you in Miami r,rr that trip'?
Mr. WEINER . I had a legal matter in Miami.
Mr . WoLrr. What was the legal matter?
Mr. WEINER. I was indicte-1 in Jfiain ; . Fla.
Air. WOLF. What w~ia the indictmenf- for
Mr. WEINER . Theindictment was for extortion.
Mr . WOLF . Why did you meet with Mr. Traflicante at that time?
Mr. AVEINER. 1-Ie «-a-, friendl-, Avith nip associate wbo also was

indicted .
DIr. WOLF. Who was your associate ?
Mr. WEINER. Felix Ahlerisio.
Mr. WOLF. What -,ti as discussed iii the meeting ~vi~h K! . Trafficante'?
Mr. WLjxEr.. I don't know . .Test tric-ialities.
Mr. WOLF. «'hat other meetings did you have with Mr. Trafficante?
Mr. WE1NFR. I don't. know. It was just about that time the inly meet-

ing I remember .
Mr. WOLF. Was there more than one meeting at that time?
Mr. WEINER. IIe would come to seemy friend .
Mr . WOLF.How long were you in Miami daringthat trip?
Mr. I1'ErNt:R . I don't know . I think «e liad a 10-day trial before u

jury. I was ii-, Washington, too. The attorneys came from Washingtonr.
1\11' . WOLF. Who else was present. at your me-rings with Mr. Traf-

ficante besides yourself and Mr. Alderisio?
Mr. WrTNER. Idon't _remember.
Mr . WOLF. When you met Mr. Trathcante in Cuba who else was pre,-,-

ent at that meeting?
Mr. WEINER . Nightclub full of people .
Mr. WOLF. Didyou speak to Mr. Traflicante.at that time?
Mr. WEINER . Did I?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINFR . Apparently Idid.
Mr. WOLF. Was anybodv else in on the com-ersation ?
Mr. WEINER. I never had ar :~ -thing to really discuss «itli Mr. Traf-

ficante.
Mr. WOLF. How were you first introduced to Mr. Trafficante?
Mr . WEINER. By Felix .:'Adersio.
Mr. WOLF . When wasthat'.
Mr. AVE,--, ER . At this time in Cuba.
Mr. WOLF . In 1959?
Mr. WEINER. 1959,1960. yes.
Mr . WOLF . Did you ever have any interest in Cuban gambling

~wsinos?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF . Have you ever stated that for your services to Mr. Tra.f-

ficante you were given an interest in a Cuban gambling casino? Did
you ever state that ?
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Air. Tl'ii NER. Imig: : ~ lave.
Mr. AN' c,

	

. If you sto ted that, is it your testimony that that is
incorrect?
Mr. WEINER. That is right.
Mr. WOLF. You never had any interest in any Cuban gambling

casino?
Mr. WEINER . Absolutely none.
Mr.WOLF. Did you state you lost a fortune in Cuba?
Mr.WEINER. Imight have .
Mr.WOLF. If you stated that, wasthat correct?
Mr.WEINER. No.
Mr.WOLF. Did you lose anymoney as a consequence of Fidel Castro's

takeover?
Mr. WEINER. Notone penny.
Mr. WOLF. Have you had any other meetings with Mr. Trafficante

aside from the two you have told us?
Mr. WEINER. I don't remember if I did or not.
Mr. WOLF. Have you spoken to Mr. Trafficante over the telephone?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF . When was your most recent contact with Mr.

Traiicante ?
Mr. WEINER . Idon't know. In the lastyear .
Mr. WOLF. What prompted that conversation?
Mr. WEINER. Some kind of bail bond.
Mr.WOLF. He talked to you concerning a bail bond?
Mr. WEINER. Yes. He thought he would need it and that was the end

of it .
Mr. WOLF . Did Mr. Trafficante discuss with you his holdings in

Cuba?
Mr. WEINER. No ; I never discussed anything personal with Mr.

Trafficante.
Mr. WOLF . Did Mr. Trafficante during your meetings in 1963 ever

discuss the political situation in the United States?
Mr. WEINER . NO .
Mr. WoLF. Do youknow Mr. John Roselli ?
Mr. WEINER . No.
Mr.WOLF. You never heard of Roselli ?
Mr. WEINER . Sure, I have seen himtoo.
Mr.WOLF. Have youever spoken to him over the telephone?
Mr. WEINER. NO .
Mr.WOLF. Did youknow Mr. Sam Giancana?
Mr. WEINER. Yes.
Mr.WOLF. Have you ever met with Mr. Giancana?
Mr. WEINER. Sure .
Mr. WOLF . When did you first meet Mr. Giancana?
Mr. WEINER. I don't remember .
Mr. WOLF. Approximately when? 1940's,1950's ?
Mr. WEINER. It could have been 1940's .
Mr. WOLF. What were the circumstances of your first meeting that

you recall?
Mr. WEINER . I don't remember ever meeting him for any particu-

lar-I just knew who he was.
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Mr. WOLF.Whointroduced you to Mr. Giancana?
Mr. WEINER. It could have been Mr. Alderisio .
Mr. WOLF. Did you ever have business dealings with Mr. Alderisio?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF. What were they?
Mr. WEINER . We were partners in some real estate at one time. We

were partners involved in a shortening corporation .
Mr. WOLF. What period of time were you involved with Mr.

Alderisio?
Mr. WEINER. I have known Mr. Alderisio since I was 13 years old.
Mr. WOLF. What period of time were you partners with Mr.

Alderisio in business?
Mr. WEINER. Idon't know. Youmean the years in question?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER . Iwaspartners with himin 1956 to 1960 .
Mr.WOLF. What corporation were youpartners in?
Mr. WEINER.Acorporation called Twin Food Products.
Mr. WOLF. Are there any other corporations you were partners in

with Mr. Alderisio?
Mr. WEINER . I am trying to think. We were involved in a real estate

transaction. I don't remember any other companies being involved .
Mr . WOLF . When were you involved in a real estate transaction?
Mr. WEINER . Around the 1960's .
Mr. WOLF. Did you ever have any business dealings with Mr.

Giancana?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Did Mr. Giancana ever ask you to obtain bonds for any

of his associates?
Mr. WEINER. I don't think so . No.
Mr.WOLF. Do youknow Mr. James Fratianno ?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. Have you ever metwith him?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF.When did youmeet with him?
Mr. WEINER . I don't remember. The last time'? I don't remember.
Mr. WOLF. What meetings with himdo you recall?
Mr. WEINER . I am just trying to think. I met him in California .
Mr . WOLF. When was that?
Mr. WEINER_ I don't remember .
Mr . WOLF. Approximately when?
Mr. WEINER . Ten years, fifteen years ago. I don't remember .
Mr . WoLF. What was your most recent meeting with him?
Mr. WEINER . I don't remember that either. I don't remember when

I met him.
Mr. WOLF. The only meeting with him you recall was in California?
Mr. WEINER . I know I met him a few times. I met him in LasVegas.
Mr. WOLF . How were you introduced to him?
Mr. WEINER . Through Felix Alderisio who was a friend of his.
Mr. WOLF . Didyou know him socially?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF . Did you ever have any business dealings with him?
Mr. WEINER . Never.
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Mr. WOLF. Did he ever discuss Giancana and Mr. Roselli with you?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Do you know Mr. Norman Rothman ?
Mr. WEINER . I don't think so .
Mr. WOLF. Have you ever been in Dallas, Tex. ?
Mr . WEINER. Yes.
Mr. WOLF. Were you ever in Dallas, Tex. in 1960 through 1963?
Mr. WEINER . I don't think so, no.
Mr. WOLF. What was the most recent time you were in Dallas, Tex. ?
Mr. WEINER. Inthe 1970's,19711 think.
Mr.WOLF. What was the purpose of your trip to Dallas at that time?
Mr. WEINER. A friend of mina has a business there, a fellow by the
me of Sol Aman.
Mr. WOLF.What business was he in?
Mr. WEINER. He manufactures cooking machines.
Mr.WOLF. What wasthe purpose of your visit?
Mr. WEINER. He owed me some money. He called me up and said

he had it . I went and met him in Dallas and got it.
Mr. WOLF. Do you know Joe Civello ?
Mr. WEINER. Idon't think so .
Mr. WOLF. Have you ever heard that name before?
Mr. WEINER . Offhand, no.
Mr. WOLF. Do you know Mr. Joseph Campisi ?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Have you ever heard that name before?
Mr. WEINER. I don't think so.
Mr. WOLF. What other business dealings have you had in Dallas

aside from the ones you have told us about so far?
Mr. WEINER. I am trying to think. I don't think I had any.
Mr. WOLF. Are you familiar with a club in Dallas called the Dallas

Cabana?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. One of your business associates is Mr. Sol Schwartz, is

that correct?
Mr. WEINER. Right. No-yes. At one time we were involved in an

agency .
Mr . WOLF. What wasthe name of that agency?
Mr. WEINER. I don't even remember that.
Mr. WOLF. Wasthat Summit Fidelity and Surety Co.?
Mr. WEINER. We were involved in that agency, that is an insurance

company. It was Summit Fidelity Insurance Agency of Illinois, I
think was the name. It was an Illinois corporation .
Mr. WOLF. Areyou aware if Mr. Schwartz had any financial involve-

ment with Dallas Cabana?
Mr. WEINER. I don't know about that. I don't know what Dallas

Cabana is.
Mr. WOLF. Apart from the Jack Ruby phone call to you concerning

his labor problems, were you familiar with the Carousel Club at all?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF . Did Jack Ruby mention during that phone call the labor

union with which he was experiencing difficulties?
Mr. WEINER. Idon't remember that . He mighthave.
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Mr. WOLF. Would it refresh your recollection if I said it was AGVA,
American Guild of Variety Artists?
Mr. WEINER . It could have been .
Mr. WOLF. Have you heard that name before'?
Mr. WEINER . Yes.
Air. WOLF. Have youever had any dealings with that union?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Are you familiar at all with AGVA's general procedures

in 1963?
Mr. WEINER. Who?
Mr. WOLF. AGVA.
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Do you know any AGVA officers or representatives?
Mr. WEINER . Not at all.
Mr. WOLF. Do you know Mr. Johnny Gattanas?
Mr. WEINER . No.
Mr. WoLF . G-a-t-t-a-n-a-s .
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF . DO you know Mr. James Henry Dolan?
Mr. WEINER. Wait. James Henry Dolan?
Mr. WOLF. D-o-1-a-n.
Mr. WEINER . I know a fellow by the name of Dolan.
Mr. WOLF. Which Mr. Dolan do you know?
Mr. WEINER. Abig fellow about 6 feet tall .
Mr. WOLF . How do you know him?
Mr. WEINER . I have taken him out on bond .
Mr. WOLF. When was that?
Mr. WEINER. I don't remember . That was maybe 15, 20 years ago.
Mr. WOLF. Wherewas he from?
Mr. WEINER. From Chicago.
Mr. WOLF. Did you ever nave any subsequent dealings with Mr.

Dolan
Mr. WEINER . Not that I know of, other than take him out on bond

whenever that was.
Mr . WOLF . Do you know Mr. Ernest Fast
Mr. WEINER. NO.
Mr. WOLF . Do you know Mr. Alfred Kapper'?
Mr. WEINER . 1\ O.
Mr. WOLF . Do you know Mr. Jimmy Allegretti?
Mr. WEINER . Mr. who?
llr. WOLF. Jimmy Allegretti?
Mr. WEINER . Yes ; I knew him.
Mr. WOLF. He is a friend of yours you grew up with?
Mr. WEINER . I think I knew him all my life .
Mr. WOLF . Did you ever have any business dealings with him?
Mr. WEINER . -NO.
Mr. WOLF . Mr. Chairman, I think at this time it is appropriate for

committee members to ask any questions they desire concerning the
areas we have questioned on so far.

1\Zr . PRETER. Do you have any questions?
Mr. Dorm . -No .
Mr. PREYEIZ. I think we will wait until you have completed all your

questions .
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Mr. WOLF. Mr. Weiner, during your discussions with Mr. Traffi-
cante in Miami you testified that you discussed your pending indict-
ment with Mr. Trafficante .
Mr. WEINER. Probably .
Mr. WOLF. Did you discuss the fact that Mr. Trafficante was also

under investigation in conjunction with your indictment?
Mr. WEINER . I don't remember discussing that . As a result of my-

no ; not that I know of .
Mr. WOLF. Do you know Mr. Angelo Bruno?
Mr. WEINER. The name does not strike a responsive chord in me.
Mr. WOLF. Concerning your discussions with Mr. Shore and his ob-

taining legal representation for Jack Ruby was that discussion in Los
Angeles or Chicago?
Mr. WEINER . I don't remember.
Mr. WOLF. Was that discussion within 1 month, 2 months, or 3

months after Ruby shot Oswald ?
Mr. WEINER . The last discussion I had with Mr. Shore was prior

to my coming here. I told him why I was coming here . He reiterated
that he had helped Earl Ruby obtain legal counsel or he was instru-
mental in helping him, whatever it was, or he knew the attorney. I don't
remember. This was just 2 days ago, 3 clays ago.
Mr. WOLF. You have no recollection of how soon after Ruby shot

Oswald that discussion was?
Mr. WEINER. No . It had to be after that happened . I met Mr. Shore

and discussed it with him, keeping abreast of what had happened to
him.
Mr. WOLF . Do you know Mr. Phillip Bosco?
Mr. WEINER . Who?
Mr. WoLF. Phillip Bosco, B-o-s-c-o.
Mr . WEINER . No.
Mr. WOLF. During 1970 did youever meet Paul Roland Jones?
Mr. WEINER . Paul who?
Mr. WOLF. Roland Jones?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Have you ever heard that name before?
Mr. WEINER. No .
Mr . WOLF. Paul Labriola ?
Mr. WEINER. Yes ; I have heard that name .
Mr . WOLF. Do youknow Mr. Labriola ?
Mr. WEINER. I took him on bond .
Mr. WOLF. When was that?
Mr. WEINER . It had to be in the 1940's .
Mr. WOLF. Have you ever had any dealing with him subsequent to

that time?
Mr. WEINER . No ; and I am not looking forward to having any deal-

ings with him.
Mr. WOLF. But you have had no dealings with Mr. Labriola subse-

quent to the 1940's?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. What aboutMr. JamesWeinberg?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. How do youknow him?
Mr. WEINER . Just took him out on bond .
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Mr. WOLF. Was that the same time a,, Mr. Labriola?
Mr. WEINER . I don't remember. They were always in trouble.
Mr. WOLF . Did anybody specifically that you recall refer you to

them?
Mr. WEINER. No. Somebody would have to refer them to me.
Mr. WOLF . When they first approached you
Mr. WEINER. It could have been through an attorney .
3fr. WOLF . Are you familiar at all with a move in late 1940's from

Chicago of individuals who were allegedly involved in organized
crime ?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Do you know Carlos Marcello ?
All' . WEINER . NO.
Mr. WOLF. Have you ever heard that name before?
Mr. WEAVER . Yes.
Mr. WOLF. Have you ever spoken with him?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Have you ever spoken with anybody who has stated he

is a representative of Mr. Marcello?
Mr. WEINER . Not that I know of.
Mr. WOLF. Have you ever met with Jimmy Hoffa?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF. What were the circumstances of your first meeting?
Mr. WEINER . Writing a bond for the Teamsters International under

the Landrum-Griffin Act.
Mr. WOLF. When was that?
Mr. WEINER. It would be around 1959 .
Mr. WOLF. Who else was present at that meeting?
Mr. WEINER . Probably Allen Dorfman.
Mr. WOLF. Who introduced you to Mr. Hoffa ?
Mr. WEINER . Allen Dorfman.
Mr. WOLr . What was discussed at that meeting?
Mr. WEINER. Getting a bond placed . He was having a. problem.
Mr. WOLF Was it one bond?
Mr. WEI\ER. It was a bond that covered the international . It cov-

ered each officer of each local that represented, that was a member of
the Teamsters international .
Mr. WOLF . Was Mr. Bianca present at that meeting?
Mr. WEINER . I don't know if he was present at that meeting.
Mr. WOLF. Did you also have dealings with Mr. Bianca? Do you

know him?
Mr. WEINER . Very WPll .
Mr. WoLF. How did you knrw him?
Mr. WEINER . Bianca was an attorney, president of the Summit

Fidelity Insurance Co. that I did business with .
Mr. WOLF. Allen Dorfman introduced you to Jimmy Hoffa ?
Mr. WEINER . Right.
Mr. WOLF. 1Vhat was the outcome of that meeting? Did your com-

pany in fact write a bond?
MI'. WEINER . YeS.
Mr. WOLF.What corporation wa ; that?
Mr. WEINER. What corporation did write the bond?
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Mr. WOLF. Yes. What corporation were you affiliated with at that
time?
Mr. WEINER. We started out with the Illinois . Then I took the busi-

ness over, myself.
Mr. WOLF . You incorporated your own agency?
Mr. WEINER. I think I formed another agency called Titan Man-

agement Corp.
Mr. WOLF. Did that management corporation take over all the

Teamster pension bonding at that time?
Mr. WEINER. I receivethe commissions as a result of writing that

bond in that agency .
Mr. WOLF. Approximately how much did you receive in

commissions?
Mr. WEINER . A couple hundred thousand dollars I guess.
Mr.WOLF. Was that for the year 1959 ?
Mr. WEINER . I don't remember. It was for the placement of that

bond, the period that I had anything to do with it .
Mr. WOLF. Did your corporation continue to write bonds for the

Teamsters?
Mr. WEINER. The corporation was just formed for the purpose of
andling that .
Mr. WOLF. Just for that one
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. Did you have any other organization or agency which

placed bonds for local Teamsters?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Subsequent to 1959 what was the next time you met with

Jimmy Hoffa ?
Mr. WEINER. I don't remember . It was all as a result of these place-

ments of the bonds. I think I wrote a bail bond for him at one time . I
think I wrote a bail bond for him in Chicago.
Mr. WOLF. When was that?
Mr. WEINER. When he was indicted in Chicago. I think I wrote a

bail bond for him.
Mr. WOLF. From the period 1959 through 1970 did you continue to

write bonds for the Teamsters PensionFund?,
Mr. tiVEINER . No.
Mr. WOLF. Was this the only bond they placed?
Mr. WEINER . This was a 3-year bond andI had something to do with

it for about 18 months .
Mr. WOLF . What terminated your involvement?
Mr. WEINER . They just went elsewhere and the interpretation

of the Labor Department had changed. Originally it was a faith-
ful performance bond . Then it became an honesty bond. A faith-
ful performance bond sort of guarantees judgment, also. When they
changed their interpretation any company could write the bonds
and they lead no need for my services .
Mr . WOLF. Do you know Mr. Paul Dorfman ?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF . How long have you known Paul Dorfman ?
Mr. WEINER . Since I was a little boy.
Mr . WOLF. Did Paul Dorfman ever discuss his relationship with

Jack Ruby?
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Air. WEINER . NO .
Mr. WOLF . Subsequent, to Ruby shooting Oswald, did Paul Dorf-

man ever discuss Jack Ruby with you
Air. WEINER . -NO, never.
Air. WOLF. You never discussed your phone call with Jack Ruby

with Paul Dorfman'!
Mr. WEINER. Not that I remember .
Mr . WOLF. Did you ever have business lunches with Paul Dorfman?
Alr. WEINER. I met his son Allen through Paul.
Air. WOLF. Are you familiar with the Waste Handling Union ;I!

Cli icago ?
Air. WEINER. NO .
All'. WOLF.

Did
you know Paul I)orftnall was president of that uinoz:

in late 1940's?
Mr. WEII,ER . Couldhave been . I don't remember .
Air. WOLF . Are you aware of how Mr. Dorfman came to '.) , presi-

dent of that union ?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. What other meetings with Air. IIoa'a subs-cgaert to the

1959 meeting did youhave?
Air. WLI-.ER. I don't think T had any mpetinas ;vitli him after that .
Air. WOLF . That wasyour only meeting?
Air. WEINER. I had a few meetin;~; in r:lationship to the placement

of the bond. We might have met 10 or 1 .5 times. We met iii Detroit .
Washington, and Chicago. After the placement of the bond I never
and after writing tl~e ba " 1 bond when !w was incarcerated in tho peni-
tentiary.
Mr. WOLF . Did youever meet Irving Davidson
Mr. WEINER . I don't know. I might have .
Mr. WOLF . Ts that name familiar with you ?
Mr. WEINFr . Tt doesn't ring a bell .
Air. WOLF . Do youknow Air. Hank Greenspun?
Mr. WEINER . NO .
Air. WOLF. Did you ever meet with Mr. Hoffa, Mr. Davidson, and

Air. Greenspun
Air. WEINER . I don't remember meeting, I don't believ," I ever met

AIr. Greenspun . I don't know if I met Air. Davidson or not.. Under
no circumgtanePS did I ever meet Air. Hoffa other than arranging the
bond or bonds for him.

Air. WOLF . During what period of time were Your organizations a;--
tive in placing bonds for local Teamster pension funds?

Air. WFI-ER. Probably from 1960 to 1963 .
Mr. '"'OLF.1960 to 1963 ?
Mr. WEINER. Right.
Air. WOLF. During that period of time how often would you say

you met with .Timmy Hoffa?
Air. WEINER. Once I placed the bond I had no reason to meet v6thhim.
Air. WOLF. How often. did ymi meet with Mr. Allen Dorfman dur-ing that period of time?
All% WEIR ER . Allen is a friend of mine . I can meet with him any time.
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Mr. WEINER. I don't know. There were two phases to the bonding of
it . At one time we were accepting commissions from a group of com-
panies and the commissions went into a bank account that guaranteed
a loan to another insurance company and that insurance company
defaulted and the bank took the commissions that were known as an
earned basis.
They took those commissions to pay off the loan and after that-the

last is months is when I arranged for another group of companies to
write the bond and I got all of the commissions. I don't remember
what was involved .
Mr . WOLF. This is your best estimate of
Mr. WEINER . The$200.000 that I received.
Mr . WOLF. Did you ever tell Jimmy Hoffa that the Kennedy admin-

istration was pressuring you to not write bonds for Teamsters officers
or unions?
Mr. WEINER. I might have said that .
Mr. WOLF. What was Mr. Hoffa's reaction?
Mr. WEINER . I ain sure he wasn't too happy about it. I don't. re-

member it. I mighthave said "you can expect it ."
Mr. WOLF. Was the administration in fact pressuring you not to

write bonds?
Mr. WEINER . I believe it was.
Mr . WOLF. Who in the administration was pressuring you?
Mr. WEINER . A man called me, I believe, a fellow by the name of

`'Wally Sheridan at that particular time . I started to talk with him,
about the bonds over the telephone and I refused to talk to him.
Mr. WOLF . What kinds of pressure was it?
Mr. "'EWER . With the companies, companies and newspaper

pressure .
Mr. WOLF. When was that phone call from Mr. Sheridan?
Mr. «'EWER . I don't remember it.
Mr . WOLF. What type of pressure did he allegedly put on the com-

panies if they continued to write bonds?
Mr. WEINER . I don't know. They would get in touch with the com-

panies and ask a lot of questions and the companies didn't want to be,
didn't like to be questioned . That was a form of pressure. There was a
lot of newspaper publicity about it . Some companies shied away .
Mr. WOLF . You discussed this with Mr. Hoffa ?
Mr. WEINER. At the time, yes.
Mr. WOLF . Are you aware of what activities Jack Ruby engaged in

while he was in Chicago?
Mr. AVEINER. No.
Mr. WOLF. Did you know why Jack Ruby moved from Chicago to

Dallas?
Mr. WEINER . I have no idea .
Mr. WOLF. Do you know, in Chicago. Mr. Sol Polk?
Mr. WEINER . NO .
Mr. WOLF. Do you know Mr. Dave Yaras?
Mr. WEINER. I know him, yes.
Mr. WOLF . How do you know Mr. Yaras?
Mr. ~'VEINER. I have known him all my life . I have known him

since I was a boy.



1067

Mr. WOLF. Is he a personal friend of yours?
Mr. WEINER . I was friendly with him. I knew him.
Mr. WOLF. Did you have anything to do with Mr. Yaras?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Did you see Mr. Yaras when you were in Miami during

your indictment?
Mr. WEINER . I don't think so.
Mr. WOLF . Did you see Mr. Yaras in Miami at any other time?
Mr. WEINER . Probably.
Mr. WOLF. Who did you meet with in conjunction with Mr. Yarasin Miami?
Mr. WEINER. It was an attorney friend of mine who has since passed

away, Mr. Brodkin.
Mr. WOLF. What was the occasion of that meeting?
Mr. WEINER . My wife and he and his wife went to Florida. Mr.

Yaras lived in Florida and we went out to dinner together.
Mr. WOLF. At what time in Florida?
Mr. WEINER. That would be in the early fifties, mid-fifties .
Mr. WOLF. Do you know Mr. Lennie Patrick?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF . How do you know Mr. Patrick?
Mr. WEINER . I know him the same way, in the same neighborhood,

since I was a kid.
Mr. WOLF. Did you ever have any business dealings with Mr.

Patrick?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. How often did you meet with Mr. Patrick?
Mr. WEINER . I met with Mr. Patrick, it would be accidentally.
Mr. WOLF. Frequently? Not frequently? Once a year?
Mr. WEINER. I never met with him. I never had a planned meeting

with him. It would be just like running into him at a restaurant.
Mr. WOLF . Do you know if Mr. Jack Ruby knew Mr. Patrick?
Mr. WEINER . I~ have no idea.
Mr. WOLF. Do you know Mr. Barney Baker?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. WOLF. How do you know Mr. Baker?
Mr. WEINER . I know him through working for Allen Dorfman.
Mr. WOLF . Did Mr. Dorfman introduce you to Mr. Baker?
Mr. WEINER . I don't remember who introduced me to him. I think

Paul Dorfman introduced me to Mr. Baker.
Mr. WOLF . What period of time was that?
Mr. WEINER. I don't know.
Mr. WOLF . How often have youmetwith Mr. Baker?
Mr. WEINER . I never met. with Mr. Baker, a premeditated meeting.

Never met with him.
Mr. WoLr . Were youever at any meeting that anybody else arranged

with Mr. Baker?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Did youever have any business dealings with Mr. Baker?
Mr. WEINER. No ; I haven't .
Mr. WOLF. Do you know if Jack Ruby knew Mr. Baker?
Mr. WEINER . T don't have any idea .
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Mr. WOLF. Have you ever heard that Jack Ruby called Mr. Baker?
Mr. WEINER . I don't know that either.
Mr. IVOLF. No one has ever informed you that Jack Ruby telephoned

Mr. Baker?
Mr. WEINER . No ; nobody has. Wait a minute . That same newspaper

man asked me about Barney Baker.
Mr. WOLF. What was your response?
Mr. WEINER. My response was the same as it is now.
Mr. WOLF . Do you know Mr. Louis Kutner?
Mr. WEINER. No, Kutner?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER . That attorney in Chicago?
Mr. WOLF. Yes.
Mr . WEINER. I don't think I know him. Years ago I might have done

some business for him in relation to a bond .
Mr. WOLF. Do you remember what the bond was or who it was for?
Mr. WEINER . I don't remember .
Mr. WOLF. Do youknow Mr. Dusty Miller?
Mr. WEINER . I met Mr. Dusty Miller .
Mr. WOLF. How did you meet Mr. Miller?
Mr. WEINER . It was in relation to the Teamster bond .
3Ir. WOLF. In 1959?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF . Who introduced you to Mr. Miller?
Mr. WEINER . I don't know. It could have been-I don't know. I don't

remember .
Mr . WOLF. What business dealings have you had with Mr. Miller?
Mr. WEINER. None .
Mr. WOLF . Did you talk to DIr. Miller concerning the placement of

a bond?
Mr. WEINER . Probably at the time .
Mr.WOLF. Did youever discuss with Mr. Miller the problems Jimmy

HofFa was having with the Kennedy administration?
Mr. WEINER. No ; I just knew him superficially .
Mr. WOLF . Did Mr. Miller ever discuss with you Edward Grady

Partin ?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Didyou ever meet Mr. Partin ?
Mr. WEINER. If I am not mistaken, Mr. Partin was from Florida. I

think I had written a bond where Mr. Partin was an officer and I
think there was a money discrepancy, that they were accusing Mr.
Partin of taking some money, but I never heard any more. I got some
letters from some attorneys, if I remember correctly, either represent-
ing the union or the rank and file complaints about Mr. Partin .
Mr.WOLF. When wasthat?
Mr. WEINER. That would have to be when I had the Teamster bond.
Mr. WOLF. Have youever metwith Mr. Partin ?
Mr. WEINER . I don't believe I did.
Mr.WOLF. Do youknow Mr. Russell Matthews ?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Do you know Mr. David Elatkin?
Mr. WEINER. No.
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Mr. WOLF. Do you know Mr. Harry Hall, also known as Harry
Hailer?
Mr. WEINER. I think I do .
Mr.WOLF. How do you know Mr. Haller?
Mr. WEINER. I think I met him, it was in relation-I think I met

him through one of the members of the Pension board, Teamster pen-
sion board. I don't remember. Thename sounds familiar.
Mr. WOLF. What were the circumstances of that meeting?
Mr. WEINER. Just a casual meeting.
Mr. WOLF . Didyousay Teamster pension board?
Mr. WEINER . Pension fund .
Mr. WOLF . Whoon the pension board introduced him?
Mr. WEINER . I think it was a member from Ohio. I don't remember .
Mr. WOLF . What conversations do you recall you have had with Mr.

Haller ?
Mr. WEINER . I never had any previous conversations other than gen-

eral conversations, if that is the same fellow .
Mr. WOLF. Do you know Mr. Lawrence Meyers?
Mr. WEINER. NO.
Mr. WOLF. Do youknow Ms. Jean West .
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Known as Jean Aase?
Mr. WEINER . NO .
Mr. WOLF. Do youknow Mr. James Braden ?
Mr. WEINER . Who?
Mr.WOLF. James Braden ?
Mr. WEINER . NO.
Mr. WOLF. Where were you when President Kennedy was assas-

sinated on November 22?
Mr. WEINER. I don't remember whether I wasin Chicago or Florida.

I could have been in Florida at the time .
Mr. WOLF . What were youdoing in Florida at that time?
Mr. WEINER. Probably preparing for my legal matter with the

attorneys.
Mr. WOLF. Were you in Miami during the funeral of President

Kennedy?
Mr. WEINER. I don't remember if I was.
Mr. WOLF. When you were in Cuba and you saw Mr. Trafficante

at the casino, did you see Mr. Trafficante at any other time while you
were in Cuba?
Mr. WEINER . I sawhim in Florida.
Mr. WOLF. Did you see Mr. Trafficante any other time in Cuba?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Did you know Mr. Trafficante had been in prison while

he was in Cuba?
Mr. WEINER . NO .
Mr. WOLF. Did Mr. Trafficante ever discuss that fact with you?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF. Mr. Weiner, going back to your placement of the Team-

ster pension bonds
Mr. WEINER. It was for every union employee or officer that had

access to Teamster funds or property that belonged to the local union
or international .
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Mr. WOLF. That was an outgrowth of the Landrum-Griffin Act?
Mr. WEINER . That was the result of the Landrum-Griffin Act.
Mr . WOLF . It was September 14, 1959, that the act passed?
Mr. WEINER . I don't remember that .
Mr. WOLF . You were in business with Mr. Allen Dorfman prior to

the passage of that act?
Mr. WEINER . I was what?
Mr. WOLF. You were in business with Mr. Allen Dorfman prior to

the passage of that act?
Mr. WEINER . As amatter of fact I wasn't in business with him at that

time. It was Sol Schwartz .
Mr. WOLF. Mr. Allen Dorfman personally introduced you to Mr.

JimmyHoffa ; is that correct?
Mr. WEINER. Correct. It could have been Paul Dorfman who intro-

duced me to Jimmy Hoffa.
Mr . WOLF. How shortly after passage of that act did you first meet

with Jimmy Hoffa ?
Mr. WEINER . I don't remember . When they needed the placement

of the bonds.
Mr. WOLF. Could it have been September 17, which would be 3 days

after passage of the act?
Mr. WEINER . I don't. have any idea of the date .
Mr.WOLF. Is it possible it wasSeptember 17?
Mr. WEINER. It is possible. It could be any date in that area . I don't

remember when .
Mr. WOLF. How did Mr. Dorfman choose you to place the bond that

was necessary pursuant to that act?
Mr. WEINER. Because I was in the bond business and Iknew him and

lie introduced me to his son, Sol Schwartz, and we got together to
try to place a bond. Apparently Mr. Hoffa contacted him.
~Mr. WOLF. You testified that your company wrote bonds for ap-

proximately 18 months .
Mr . WEINER . In a group of companies.
Mr. WOLF. That you were affiliated with .
Mr. WEINER. Yes.
Mr. WOLF. And would Central Casualty Co. be one of the com-

panies ?
Mr. WEINER . Yes ; Central Casualty . United Benefit Fire, and the

Oxford Agency.
Mr. WOLF. Oxford Agency?
Mr. WEINER. The Oxford Agency is the agency that eventually got

the commissions.
Mr.WOLF. Was Cosmopolitan Insurance Co . one of them?
Mr. WEINER . I don't think so .
Mr. WOLF . What wasWeiner-Volin Insurance Co.?
Mr. WEINER . That is an insurance agency .
Mr. WOLF. Was that one of the companies?
Mr. WEINER. Yes. That is my partner and myself.
Mr. WOLF. After 18 months what were the chances that your cor-

poration would no longer be writing bonds?
Mr. WEINER . I forgot what happened at the end of the 18-month

period . It seemed that one of the companies-in order to write that
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bond you had to be qualified on the Federal list. It seemed one of the
lead companies-for some reason or other, because of interpretation
of the financial statement by the Treasury Department it had taken
them off the list and they had to put another group of companies
together.

I arranged for the second group of companies .
Mr. WOLF . Are you affiliated with the second group of companies?
Mr. WEINER. Just in the capacity of an agent placing the business.
Mr. WOLF. How much were you paid to arrange for the second

group of companies to write business?
Mr. WEINER. A couple of hundred thousand dollars I think, if I

remember correctly, in that area.
Mr. WOLF. Who were the primary officers of that second group of

companies?
Mr. WEINER . The second group of companies was one company. It

was called Resolute Insurance Co. out of Hartford, Conn. They just
reinsured with Lloyds . That was the extent of it.
Mr. WOLF. Who were the individuals in Resolute Insurance Co.?
Mr. WEINER . A fellow by the name of Lou Morganstern who has

since passed away . He was the president and owner.
Mr. WOLF. On the day of President Kennedy's assassination do you

recall how you first heard the news?
Mr. WEINER. I don't remember .
Mr. WOLF. You don't remember whether or not you were in Chicago

or Miami at that time?
Mr. WEINER.Where I was? Idon't remember howI got the news.
Mr. WOLF. Who was the first person you spoke to when you heard

President Kennedy was assassinated?
Mr. WEINER. Idon't understand .
Mr. WOLF. It was shocking. Most people remember where they were .
Mr. WEINER. I don't remember where I was at that time . I could have

been in Florida.
Mr. WOLF. What was your reaction upon hearing the news?
Mr. WEINER. Surprised, shocked, felt bad about it, the same as any

other citizen would.
Mr. WOLF. Do you know Mr. Ellis Gruber?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Mr. Weiner, you have stated that your one business

dealing you recall in Dallas was with Mr. Sol Aman ; is that correct?
What was the nature of business you had with Mr. Aman?
Mr. WEINER . With Aman?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER . He was in the building of cooking machines.
Mr. WOLF. How did you first come in contact with him?
Mr. WEINER . With Mr. Aman ?
Mr. WOLF. Yes.
Mr. WEINER . Imet himin Chicago.
Mr.WOLF. Who introduced you?
Mr. WEINER . Idon't remember howI methim.
Mr. WOLF. Whst tvne of bonds or business did youdo with him?
Mr. WEINER. DidI do with him?
Mr. WOLF. Yes.
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Mr. WEINER . I had loaned him some money. As a matter of fact, he
was in an executive placement, he had an executive placement business
and I had 25 percent of it .
Mr. WOLF . Howmuch moneydid you loan him?
Mr. IVEINER. Theloan was actually a default on a loan that Iguaran-

teed at the bank for him. It was not a loan . He defaulted on a fund
that I had paid off and that he was responsible for and then at a later
date he called me andpaid me the money.
Mr. WOLF. He had a loan to the bank and you paid his loan to the

bank?
Mr. WEINER . Ihad Guaranteed his loan at the bank.
Mr. WOLF. How did you come to guarantee his loan to the bank?
Mr. WEINER . I don't remember.
Mr.WOLF. Had youknown Mr. Aman before this?
Mr. WEINER. Oh, sure . I wouldn't do it for a stranger .
Mr.WoLF. How did you first come to meet him?
Mr. WEINER . I believe it was through an attorney by the name of

Albert Shephard .
Mr. WOLF.Where is that attorney located?
Mr. WEINER. Right now he is in LosAngeles practicing law.
Mr. WOLF. How much money wasthe loan for?
Mr. WEINER . I think I guaranteed a $35,000 loan and I think I paid

about $15 ; something like that .
Mr . WOLF. What business dealing had you had with the insurance

agent in LosAngeles prior to that?
Mr. WEINER . He was an attorney here first. He was an attorney in

Chicano. You asked me where he was at right now. I said Los
Anizeles.
Mr . WOLF. He was an attorney in Chicago?
Mr. WEINER . Sure .
Mr. WOLF. That is why you guaranteed this loan?
Mr. WEINER. I guaranteed it for two reasons. One, we were friendly,

and, two, I was sort of in business with him at the time and making
some money with him. So I guaranteed the loan .
Mr. WOLF. Have you had any other business dealing with individ-

uals in Dallas?
Mr. WEINER. Just with Aman .
Mr. WOLF. None other?
Mr. WEINER . None other, that I know of .
Mr. WOLF.Do youknow Mr. Nofio Pecora ?
Mr. WEINER . No.
Mr. WOLF . Tn vo ur discussions wi+h 1Nfr. Trafficante did he ever dis-

cuss with youthe CIA plots against Fidel Castro?
Mr. WEINER. I never had any discussions with Mr. Trafficante other

than how are you and thing of that sort . Never got involved with
him in any way.
Mr. WOLF. Did lie ever discuss with you these plots?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. Did Mr. Giancana ever discuss the plots with you?
Mr. WEINER. Absolutely not.
Mr. WOLF . When did you first hear that Jack Ruby had shot Lee

Harvey Oswald?
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Mr.WEINER. When did I first hear it
Mr. WOLF . Yes.
Mr. WEINER.When he did it.
Mr. WOLF . Where were you at that time?
Mr. WEINER. I don't remember where I was at that time either. I

could have been in Florida or Chicago. I had to be in Florida because
wheli he shot Oswald, I had to be in Florida at the time.
Mr. WOLF. 1'V'hy were you in Florida?
Air. WEINER. Because they called my daughter right after that.
Mr. WOLF. Your daughter called you in Florida?
Air. WEINER. She didn't know where I was at. I called her the

following day. They might ha~,e called her the following day.
Mr. WOLF. What was your first reaction upon hearing Jack Ruby

shot Oswald ?
Mr. WEINER . I didn't believe it. . It was beyond my comprehension

as to how or why.
Mr. WOLF. Did you speak to anybody about the fact that you knew

Jack Ruby?
Mr. WEINER . Imighthave.
Mr.WOLF. Whom mightyou have spoken to?
Mr. WEINER . I don't have any idea.
Mr. WOLF. Did you speak to Mr. Alderisio
Mr. WEINER. It could be . I don't know. I don't know if at that time

I knew who Jack Rubv was.
Mr.WOLF. Didyou speak to Mr. Trafficante?
Mr. WEINER. NO.
Mr. WOLF. Do you know if anybody hired Jack Ruby to kill Oswald?
Mr. WEINER . NO .
Mr. WOLF . Do you know if anybody hired Lee Harvey Oswald to

assassinate President Kennedy
Mr. WEINER. I wouldn't know that either .
Mr. Woi.F. To clarify the question I asked before, you answered the

question concerning the Dallas Cabana Hotel, are you familiar with
any financial arrangements for that hotel'?
Air. WEINER. NO ; Iam not.
Mr. WOLF. Are you aware of the Cabana Hotel in Atlanta?
Mr. WEINER. No.
Mr. WOLF. You never heard of that hotel'"?
Mr. WEINER. I might have but I don't remember hea iing it .
Mr. WOLF. Are you familiar with any tinancial arrangements for

that hotel?
MI'. WEINER. NO.
Mr. WOLF. Mr. Chairman, that concludes the questioning we have

of this witness. Any questions that the committee members desire to
ask at this tune will he appropriate.
Air. PREYER . Air. Weiner, you indicated that you talked to Mike

Shore recentlw about his call from Ruby and that Ruby was asking
him to get a lawyer for him in Los Angeles.
Mr. WEINER. No ; I spoke to Mike Shore 2 days ago and told him

I would be in Washington and I told him what for. In telling himthat
I evidently triggered his memory and he told me, he repeated what
he. had told me before, that he had helped arrange for the legal



1074

defense of Jack Ruby through Earl Ruby, his brother, who had come
to him.
Mr. PREYER . Why would R,Iby need alawyer in LosAngeles?
Mr. WEINER. Eventually I think the lawyer he hired was from San

Francisco . I think that that is the. attorney that Michael Shore knows.
I am trying to think of his name . He was getting a lot of publicity and
writeups . He was sort of a flamboyant character . I can't think of his
name but he was from San Francisco. He did I believe represent Ruby
for a while and then withdrew, if I remember correctly .
Mr. PREYER . Was his name Melvin L. Belli?
Mr. WEINER . That is his name.
. Ir . PREYER . Ruby was trying to get Belli to represent him?
11r. WEINER . I think Michael Shore was instrumental . I believe he

was, based on the conversation that I had with Michael Shore.
Mr. PREYER. Did Michael Shore give you any indication of why

Ruby would hire a west coast lawyer for himself in Dallas?
Mr. WEINER . I don't know . If I would rationalize I would say that

Earl Ruby probably heard of Melvin Belli and Michael Shore was
a friend of Earl Ruby's and evidently Michael Shore helped try to
arrange for Belli to represent him. This is what I gather out of my
conversation with Michael Shore.
Mr. PREYER . A month or a little more before the assassination of

President Kennedy you received a call from Ruby as well as some of
your friends, like Mike Shore, Barney Baker.
Mr. WEINER . I never got a call from Barney Baker. I don't know if

I received a call from Mike Shore at that time .
Mr. PREYER . Ruby did call a number of your friends ?
Mr. WEINER . I don't know that either.
Mr. PREYER . There was no discussion between you and your friends

about Ruby's problems?
Mr. WEINER. No ; after everything happened naturally when some-

body would meet we would talk about it at that particular time but
I don't remember any of my friends saying that Ruby called them.
Mr. PREYER . Mr. Fithian.
Mr. FITHIAN. Thank you, Mr. Chairman .
Mr. Weiner, when Mr. Ruby called you I believe you said in answer

to the counsel's question that you recognized him, recognized his voice.
Ain I correct?
Mr. WEINER . I didn't recognize his voice. He introduced himself

over the phone. "This is Jack Ruby,Earl Ruby's brother." I am assum-
ing that is what happened at the time. I never knew Jack Ruby well .
I never knew him socially or in any possible way. Our paths never
crossed other than the fact he was Earl Ruby's brother who was a
friend of mine.
Mr. FITHIAN. Did you know him in Chicago?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. FITHIAN. How long before he called you on the labor problem

did you say that, you had known him in Chicago?
Mr. WEINER. I am assuming it was in the 1930's, late 1930's . Or a

graduate from high school in 1934 . It could have been prior to that .
Mr . FITHIAN. Did you ever know Ruby and Allen Dorfman to be

associated with one another, to be seen together?
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Mr. WEINER. No ; I believe that based on conversations I had after
that and as a matter of fact I told Allen I was coming here, I had met
with him and told him I was coming here, he never led me to believe
that lie knew Ruby or anything like that .

NIr. FITHIAN. Could you associate in your mind roughly-I know it
has been a long time-can you associate in your mind roughly whether
or not Ruby would have been in Chicago with the possibility of know-
ing or associating with Dorfman prior to Dorfman's difficulties which
caused him to leave Chicago?
Mr. WEINER . I don't know that either . I have no way of knowing.

Allen Dorfman was a young kid then, in his thirties . I think he is
about 52 or 53 . That would be along time ago.
Mr. FITHIAN. Would you again explain to the committee why you

think that Jack Ruby called you? This seems to be a minor difficulty
that he is in, a little labor problem.
Mr. WEINER . What he wanted to do with me was to try to get me-

evidently lie wanted to get an injunction against the other club. If I
remember correctly he would have to put up a bond with the court in
order to do that .
Mr. FITHIAN. I understand that . It just seems a little difficult for

me to grasp the argument that Ruby would have called you over this
little difficulty or that Ruby wouldhave tried to seek this fairly famous
San Francisco lawyer.
Mr. WEINER . I didn't try to see him. His brother tried to see him as

a result of Mike Shore. Mike Shore didn't know Jack Ruby. He knew
Earl Ruby. Earl Ruby was looking to retain counsel to help his
brother. It wasn't Jack Ruby that had any contact with Michael ore.
I don't believe Michael Shore even knew Jack Ruby.
Mr. FITHIAN. I guess my quandary still persists . Ruby's problems

seemed so small.
Mr. WEINER . Wait aminute . I think we just got. mixed up a bit. The

reason that Earl Ruby was lookin g; to retain counsel for him is because
lie killed Oswald. When Earl Ruby got involved with Michael Shore
was after the slaying of Oswald .
Mr . FITHIAN. I had to step out for a few minutes. I may have missed

this . When Ruby called you, where were you living at that time?
Mr. WEINER. 7345 NorthDamen in Chicago.
Mr. FITHIAN. He called you from Dallas
Mr. WEINER . I think he called me at m-, office or my home. I don't

remember.
Mr. FITHIAN. He was calling from Dallas?
Mr. WEINER. Yes ; he called from Dallas .
Mr . FITHIAN. His difficulty was in Dallas?
Mr. WEINER. He called me .
Mr. FITHIAN. Doesn't that strike you as being a little curious that

for someone who had, by your description, such a very casual knowl-
edge or acquaintance with you, hadn't seen you in 15 or 30 years per-
haps, that he would : (a) know that you were in the business that you
were in, in the bond business, and therefore were in a position to help
him professionally ; (b) know how to locate you ; and (c) bothered
to call somebody in Chicago when his little dil culty over an amateur
stripper was in Dallas? That does not seem to be a very credible
story.
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Mr. WEINER . I don't care whether it is credible or not.. That is
exactly what happened . It was not incredible for a man like Ruby
to hiss Oswald too but he did. Nobody would have dreamed that he
would.
Mr. FITHIAN- . I guess what I am saying is, the difficulty I am having

with the. fact that he mighthave remembered.
Mr. IVEIINER . He might have called his brother for help and his

brother might have referred him to me . He never called me since. The
only phone call he ever placed with me was the one we are talking
about.
Mr . FITHIAN. How well did you know Earl Ruby?
Mr. ~~TEI\ER. I ~vent to school with Earl Ruby . I knew him fairly

well, the same as you know somebodv you went to school with .
Mr. FITHIAN. Had you maintained a continuing relationship wit

him or acquaintanceship with Earl Ruby after he went to school?
Mr. WEi--,-ER . No . If I would see him we would talk.
Mr. FITHIAN. Where was Earl Ruby now during this period?
Mr. WE[-ER . I don't know .
Mr . FITHIAN.1Vas he in Chicago or San Francisco?
TNIr. WEI-NER. I don't know where he was. I don't know where Earl

Ruby was.
Mr. FITHmN. Do you know Earl Ruby better than Jack Ruby?
Mr. WEI-ER . Sure . I didn't know Jack Ruby at all other than he

was Earl's brother.
Mr . FITHIAN'. Ithink those are all the questions Ihave .
Mr . PREI"ER. Mr . Dgdd .
Mr. DODD. Thank you, Mr. Chairman.
Mr. AV, eine.r, did your daughter have occasion to be in your office in

Chicago from time to time?
Mr. WEINER.No.
Mr. Dove . It would have been impossible for Jack Ruby to have

called your office at. the time to try to reach you. He must have called
your home.
Mr. IVET\ER . Jack Ruby never talked to my daughter .
Mr. Donn. He never talked to her at all ?
Mr. WEiNER. No.
Mr. Donn . So it could have been either the home or the office?
DIr. WEISER . I don't remember which number he called . You have

the number of it.
Mr . Wor,E . The phone number was SH 3-6865 .
Mr. WEi\`ER. That wouldbe my home number .
Mr. DODD. Is your home phone number listed in the directory?
Mr. WEINER . Yes.
Mr. Donn. What was your relationship to Earl Ruby?
Mr. WEINER . Just went to school with him and knew him. I had no

relationship with him other than just knowing him and going to school
with him.
Mr. DODD . I understand that. from your testimony. I appreciate the

relationship, however slight it, may 'have been around 1963 . Had you
seen him recently, had you rein into him?
Mr. WEINER . No. As a matter of fact. I think I bumped into him

in the. gym one time prior to that I believe. It was the first '-ime I saw
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him for years and years. That had to be in the midtifties . That was
the last time I saw him. I haven't seen him since, I don't think.
Mr. DODD. Didyou inquirewhyJack Ruby called you?
Mr.WEINER. I don't know.
Mr. DODD . So there was really no relationship, to speak of, at all

with Earl Ruby? By your own testimony there was none with Jack
Ruby, in fact even less with Jack Ruby?
Mr. WEINER. Less with Jack Ruby, and I just knew Earl Ruby. I

mean we were friendly .
Mr . DODD. Maybe you can appreciate my quandary . Why did a

fellow living in Dallas, Tex., that youhave not seen in years, have had
no contact with, had minimal contact, and that is even exaggerating I
think, with his brother, why did he pick up a phone and call you at
home?
Mr. WEINER. I haven't any idea . I am sure he made some phone calls,

long distance phone calls, prior to calling me. Maybe from one of
those-they have a record of that-maybe from that youcould find out
how he got to me.
Mr. DODD. What I am intrigued by is whether or not you would

have been curious as to whyhe would have called you.
Mr. WEINER. No. I was not at all curious.
Mr. DODD. It did not surprise you?
Mr. WEINER: No ; because that was my business. My business was

writing bonds. I would not be curious about anybody wanting a bond .
Mr. DODD. Calling you at home about writing a bond?
Mr. WEINER. I got calls any hour of the day or night at home.
Mr. DODD . Was it common practice to get calls at home?
Mr. WEINER. Sure. I got oodles of calls at home . If I was not in the

office, the service would tell them to call my home .
Mr. DODD. In your testimony earlier you indicated you had not been

entirely accurate to a reporter who called you recently asking you
similar questions about a telephone conversation with Jack Ruby.
Mr. WEINER. I was as accurate as they were with me.
Mr. DODD. Are you saying in effect, Mr. Weiner, that you lied to the

reporter?
Mr. WEINER. Any time I can.
Mr. DODD. You talked to Mr. Shore in the last week?
Mr. WEINER. Yes.
Mr. DODD. In your conversation with Mr. Shore in the last week did

you discuss with himthe alleged labor dispute that Jack Ruby washav-
ing at the time he made the phone conversation with you?Mr. WEINER . No, I don't believe I did. I just told him I was coming .I don't remember if I did or not.
Mr. DODD. Why don't you take a couple of minutes and think?Mr. WEINER. If you want me to say I did I will say I did. I don'tremember. Thinking about it would not help me. I don't rememberwhat I said to him. I might have gone through the whole bit with him,but I don't remember if I did.
Mr. DODD . How long ago did you talk to Mr. Shore?
Mr.WEINER. Three or four days ago.
Mr . DODD . How long was the phoneconversation?
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Mr. WEINER. I doi .'t know. There have been several phone conver-
sations. It could have been short, it could have been long. I don't know.
Mr. DODD. The last 2 or 3 days there have been several phone conver-

sations
Mr. WEINER. Since I got the subpena there have been several . It was

not in relation to the subpena.
Mr . DODD . Howmany times have you talked to Mr. Shore?
Mr. IVE-Nrn. When I received this subpena-let me see what day I

received it-I g-)t this on 11Iay 4. Since -May 4 I would say I spoke to
Mr. Shore maybe seven or eight times, which is not unusual.
Mr. De )[)D . Your testimony to me right now is that you can't remem-

ber v het' ;er or not you talked about the alleged labor dispute that Jack
Ruby ca:' A you about?
Mr. W"JNER . Right. I don't remember talking about that . I just

remernl>er talking about that I am coming here in relation to the Jack
Rubs, thing and that he told me, "Yes, I tried to get him Meivin
Belle ."
ITn DODD. Did you discuss the Ruby phone call to you at all in your

co versation?
Mr. WEINER. I said Imight. have or Imight not have. I talked to him

about it before . I don't remember if I talked to him about this time.
Mr. DODD . Do you recall whether you told Mr. Shore what the sub-

stance of that conversation was?
Mr.WErxER. Repeat that question again.
Mr. DODD. Do you recall telling Mr. Shore what the substance of

the Ruby telephone call to you was?
Mr. WEINER. On the last occasion? I don't remember . If I did remem-

rer, if I did say it I would say I said it . I don't remember whether I
said it or not because there would be nothing wrong in me discussing it
with him, if I did.

I am not trying to conceal anything. I just don't remember.
Mr. DODD . Youdon't remember?
Mr. WEINER. NO ; I don't remember what I said to him at that par-

ticular time other than just telling him I am coming he re. I might have
went through the, whole bit with him but I don't remember doing it .
Mr . DODD . I have no further questions, Mr. Chairman .
Mr. PREYER . Thank,you .
You mentioned Jack Ruby called you at your home telephone. Do

you recall what your business phone member was at that time in 1963?
Mr. WEINER. Yes. Harrison 427-4848, the same number.
Mr. PREYER . Did you have access to anyother business phones at that

time, any other business phone numbers he might have called you at?
Mr. WEINER. I don't remember if I did or not. I am sure he would

not call me at any other number either than those two numbers, at
home or the bonding company.
Mr. PREYER. Thank you. Are there any further questions?
Mr. DODD. Mr. Weiner, let me, go back to that phone conversation . If

I were to tell you that Jack Ruby made the phone call to you around
noon on a 11Tednesday at your home, I presume you would not quarrel
with that?
Mr. WEINER. I don't know if that is a fact or not.
Mr. DODD. Was there any record of a phone call to your office, the

secretary or someone referring him to you at home?




